
 
 
 
 

Referat til soknerådsmøte 7. juni 2018 kl. 18:15 på kyrkjekontoret  
 
Tilstades: Lars Svendsen, Ragnhild Husa, Tone Sævi, Erling Walderhaug, Jostein Husa, Anna Marit 
Stormark og Per Børge Hillestad 
 
Opning ved Per Børge Hillestad – Det er stor kraft i velsigning.  
 

Saksliste:  
 

S 25/18 Godkjenning av innkalling og referat – ok  

S 26/18 Skriv og meldingar. 

 Dei som skal skrive under årsmeldinga må bli kalla inn til kontoret og få det 

gjort.  

  Info frå gravferdsmyndigheita om å lage breiare veg opp til kyrkja. Kyrkjeverja 

skal laga eit brev til dei med festa graver som ligg langs vegen og eit brev til myndigheita. Vil 

og ta kontakt med Kjell Samnøy for å snakke om korleis arbeidet bør gjerast. Kor djupt det 

må gravast og om vi kan legge duk.  

S 27/18 Ope Kyrkje i sommar – sjå vedlegg  

S 28/18 St. Hans feiring med gudsteneste – Kl. 18:00 starter vi med leiker. Feiekostane 

og Koral deltek. Båltenningsansvarleg er Jostein Husa. Lars Svendsen får stolar og benker på 

plass. Den 24. juni er det opning av den nyoppussa Fiskarheimen.  

S 29/18 Framlegg av forslag til bytte av straumleverandør – Kyrkjeverja skal sjekke ut 

saka meir. Sjå på strømforbruk og prisauke. Ringe SFE om vår noverande avtale.  

S 30/18 Informasjon om varmepumpeløysing i kyrkja – Kyrkjeverja tek kontakt med 

Olav Husa for befaring. Få eit tilbod og ta kontakt med andre leverandørar. Vil og ta kontakt 

med Knarvik kyrkje med tanke på luftfuktigheita og innkjøp av luftfukter.  

S 31/18 Møtedatoar for hausten – 21. august, 25. september, 23. oktober og 20 

november. Sjå eigen e-post om dette.  

S 32/18 Eventuelt  

Hugs 50 års konfirmasjonsfesten den 26. august.  

Salmar: Per Børge Hillestad ytra ønskje om å ta i bruk salmeboka meir i gudstenestene. Da vil 

det og bli programark. Det blei diskutert for og imot dette og vi kom frem til eit forslag: 



 
Programark på alle gudstenesta. 5 gudstenester med kun salmebok. Det var 5 stemmer for 

og 2 mot. Soknerådet vil kjøpe inn 20 nye salmebøk og det kom og inn forslag om at det vil 

bli ei gammal salme i kvar gudsteneste.  

Gladsak: Det er mange som har kommentert at kyrkjegarden no ser flott ut. Håper 

kommunen fortsetter med å ta så godt vare på kyrkjegarden framover.  

Kyrkjegardsutviding: Det er prosjektert vidare arbeid. Kyrkjeverja skal skrive brev til 

kommunen om å sette i gong arbeidet.  

Opningstider:  

For å sikre at folk møter kyrkjeverja ønskjer vi å ha treffetider på kontoret kvar onsdag og 

fredag frå 9-12. Det vil sjølvsagt vere kontortid utover dette.  

 
Referent:  Mia Etokebe 
Leiar: Lars Svendsen  


